
SA.0002.8.2013 

Protokół nr XXXII/13 

z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie w dniu 30 października 2013 r. 

 

Obecni: 

 15 radnych według załączonej listy obecności 

 wszyscy sołtysi według załączonej listy obecności 

 pracownicy Urzędu Gminy; Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, zastępca Wójta Gminy 

Tomasz Jaszowski, zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska, sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński 

 inni: radny powiatowy Jarosław Bodak, publiczność. 

Listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka o godzinie 15.00 otworzył sesję słowami: 

"otwieram XXXII sesję Rady Gminy Goleszów". Przywitał radnych, zaproszonych gości, 

sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przed sesją i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 

5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminy Goleszów.  

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

10.1. zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok 

10.2. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2014 roku 

10.3. określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami 

10.4. określenia stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok 

10.5. podatku od środków transportowych na 2014 rok 

10.6. określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru 

10.7. udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała na realizację projektu pn.: 

"Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/Plan 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych celem wzmocnienia Współpracy  

między JST koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze 

funkcjonalnym" 

10.8. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2013-2023 

10.9. zmian budżetu Gminy na 2013 rok. 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje. 

13. Zakończenie XXXII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 
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Radny Paweł Górniak złożył wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały „w sprawie przesunięcia środków na język angielski”. 

Po tym wniosku przewodniczący Kazimierz Wisełka stwierdził, że projekt uchwały 

powinien być zaopiniowany przez odpowiednią komisję, musi zawierać podstawy prawne 

i być parafowany przez radcę prawnego.  

Radny Paweł Górniak stwierdził, że „opiniowała to Komisja Finansów i Inwestycji i opinia 

była pozytywna”. 

Ponownie głos zabrał przewodniczący Kazimierz Wisełka informując, że Komisja 

Finansów i Inwestycji sformułowała wniosek w sprawie przesunięcia środków na nauczanie 

języka angielskiego w przedszkolu publicznym w Goleszowie i w jego oddziałach 

z paragrafu, w którym zapisano otrzymaną dotację celową. Komisja nie opiniowała jednak 

projektu uchwały w tej sprawie, a w/w wniosek postawiony na komisji zostanie dziś 

przedstawiony radzie i poddany pod głosowanie. Przewodniczący dodał, że w przypadku 

składania wniosku w sprawie zmian budżetu w trakcie trwania roku budżetowego należy 

wskazać źródło finansowania. Przewodniczący uznał, że wobec powyższego wniosek radnego 

Pawła Górniaka nie może być nawet poddany pod głosowanie.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący uznał, iż przedstawiony porządek obrad został 

przyjęty. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze rady 

i wystawiony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Nikt z radnych, w statutowym terminie, nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Gminy uznał, że protokół został przyjęty bez 

uwag. 

 

Ad.5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

Wnioski i opinie z prac komisji kolejno przedstawili: 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 21.10.2013 r. Na posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowano projekty uchwał w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 
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Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok oraz w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2014 roku. Pozytywnie 

zaopiniowano również nowe statuty Gminnego Ośrodka Kultury oraz Gminnej Biblioteki 

Gminnej – te uchwały zostaną jednak podjęte na listopadowej sesji Rady Gminy. Następnie 

zapoznano się z informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Goleszów.  

Dodatkowo przewodniczący przedstawiła informacje pozyskane przez siebie ze stron 

internetowych Ministerstwa Edukacji Narodowej w sprawie przeznaczenia dotacji celowej na 

przedszkola. I tak, dotacja przeznaczona jest; 

 na zrekompensowanie poniesionych strat z tytułu dochodów gminy z opłat rodziców 

za wychowanie przedszkolne w wymiarze przekraczającym podstawę programową, 

 na wyrównanie szans dzieci z terenów gmin gdzie wychowaniem przedszkolnym 

objęto niewielki odsetek dzieci, 

 dofinansowanie wydatków ponoszonych na dotację dla przedszkoli niepublicznych, 

 na bieżącą działalność przedszkola – utrzymanie budynku, wynagrodzenia 

pracowników itp.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Sołtys Werner Zając porosił o informacje o podstawach finansowania nauczania religii 

w przedszkolach. 

Inspektor Krzysztof Kusiński poinformował, że tą kwestię reguluje konkordat. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka odczytał zapis art. 12 ust. 1 ustawy 

o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw. „Art. 12. 1. Uchwały rad 

gmin podjęte na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy zmienianej w art. 1, w brzmieniu 

obowiązującym przed dniem wejścia w życie niniejszej ustawy, zachowują moc do dnia 

wejścia w życie uchwał podjętych na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy zmienianej w art. 1, 

w brzmieniu nadanym niniejszą ustawą, nie dłużej jednak niż do dnia 31 sierpnia 2014 r., 

z tym że w przypadku gdy ustalona w nich wysokość opłat za nauczanie, wychowanie i opiekę, 

prowadzone w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

ustalony zgodnie z art. 6 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy zmienianej w art. 1, przekracza 1 zł za 

godzinę zajęć, opłata ta od dnia 1 września 2013 r. wynosi 1 zł.” Przewodniczący przyznał, 

że przytoczył w/w przepis ponieważ „osoby, które chcą pouczać w wielu sprawach nie 

zajrzały do tego przepisu, nakręcają spiralę mniemając racji”.  
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Ponownie głos zabrał inspektor Krzysztof Kusiński potwierdzając, że obowiązek podjęcia 

uchwały w sprawie opłaty za przedszkole powstanie w sierpniu 2014 roku.  

 

Kolejno informacje o pracy Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił jej przewodniczący 

Leszek Szlauer.  

Komisja obradowała w tym miesiącu dwukrotnie. W dniu 22.10.2013 r. pozytywnie 

zaopiniowano projektu uchwał w sprawie: 

 określenia stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok 

 podatku od środków transportowych na 2014 rok 

 określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru 

Drugie posiedzenie odbyło się 29.10.2013 r.  

 wysłuchano wstępnych informacji na temat taryf za zbiorowe odprowadzania ścieków 

w Cisownicy i Puńcowie. Temat ten będzie szczegółowo omawiany na listopadowym 

posiedzeniu, 

 zapoznano się z realizacją wniosków Komisji z wrześniowego posiedzenia. Wówczas 

sformułowano 3 wnioski: 

1) Komisja wnioskowała by inspektor ds. oświaty wystosował do odpowiednich 

instytucji pisemne zapytanie w sprawie możliwości opłacenia zająć dodatkowych 

z języka angielskiego w przedszkolu z dotacji celowej otrzymanej na przedszkola – 

pismo to nie zostało wystosowane, ponieważ w międzyczasie wyjaśniono na co może 

być przekazana dotacja celowa.  

2) Komisja wnioskowała o sporządzenie wykazu zajęć realizowanych w czasie zajęć 

dodatkowych w przedszkolu publicznym od godz. 13.00 do godz. 16.00 – wykaz 

takich zajęć przesłała dyrektor przedszkola Halina Szczypior. W dyskusji na ten temat 

głos zabrała radna Ludwika Czyż, która uznała, że dyrektor przedszkola powinna 

skierować jedną z przedszkolanek na kurs, po którym będzie mogła uczyć 

przedszkolaki języka angielskiego. Radna zobowiązała się do przekazania tego pani 

dyrektor przedszkola.  

3) Komisja przyjęła wniosek radnego Pawła Górniaka w sprawie przesunięcia środków 

na nauczanie języka angielskiego w przedszkolu publicznym w Goleszowie i w jego 

oddziałach z paragrafu, w którym zapisano otrzymaną dotację celową – z powodów 
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wyjaśnionych przy omawianiu wniosku nr 1 ten wniosek nie został przyjęty do 

realizacji. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poprosił i przypomnienie daty i treści 

wniosku radnego Pawła Górniaka. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Leszek Szlauer przypomniał, że Komisja na 

wrześniowym posiedzeniu przyjęła wniosek radnego Pawła Górniaka w sprawie przesunięcia 

środków na nauczanie języka angielskiego w przedszkolu publicznym w Goleszowie i w jego 

oddziałach z paragrafu, w którym zapisano otrzymaną dotację celową. Wyjaśnienia co do 

wrześniowego wniosku wysłuchano na październikowym posiedzeniu. 

Wobec tego przewodniczący Rady Gminy uznał, że skoro wniosek był przyjęty na 

wrześniowym posiedzeniu, a informacja o jego realizacji została przyjęta przez Komisję na 

październikom posiedzeniu, to procedura związana z w/w została zakończona.  

Głos w dyskusji zabrała także sekretarz gminy Bogusława Podżorska informując, że czym 

innym jest niezrealizowanie wniosku a nie przyjęcie wniosku do realizacji.  

 

Następnie przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 23.10.  

Na posiedzeniu: 

 zapoznano się z informacjami dotyczącymi przygotowania do sezonu zimowego oraz 

z informacjami na temat remontów dróg wraz z infrastrukturą. Komisja przyjęła te 

informacje i sformułowała trzy wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o zwiększenie środków w budżecie na 2014 na remonty 
dróg. 

2. Komisja wnioskuje o umieszczenie w Panoramie Goleszowskiej oraz na 
tablicach ogłoszeń nowych zasad akcji zimowej 2013/2014.  

3. Komisja wnioskuje o umieszczenie w Panoramie Goleszowskiej informacji 
o obowiązku uzgadniania budowy płotów wzdłuż dróg gminnych 
i powiatowych.  

 zaopiniowano projekt uchwały w sprawie określenia częstotliwości, terminu i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami. Przewodniczący Komisji przekazał 

autorowi projektu sugestię, że skoro określenie częstotliwości wnoszenia opłat na 

comiesięczne jest wymagane przez ustawę to podjęcie w/w uchwały jest zbędne, 
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 sformułowano wniosek by na najbliższe posiedzenie Komisji przygotować 

i przedstawić informacje dotyczące wszelkich kosztów i wydatków (bilans) jakie 

ponosi gmina w związku z wprowadzeniem nowych zasad wywozu odpadów. 

Komisja wnioskuje także o przedstawienie raportów ilości i rodzajach wywożonych 

odpadów oraz o informacje dotyczące ściągalności opłat za wywóz, 

 rozpatrzono wniosek postawiony na poprzedniej sesji Rady Gminy przez radnego 

Piotra Nowaka w sprawie wstrzymania prac prowadzących do sprzedaży działek 

w Kisielowie. Komisja nie poparła jednak wniosku radnego, 

 poruszono kwestię złego stanu schodów wejściowych do budynku poczty 

w Goleszowie oraz sprawę przejścia dla pieszych w Goleszowie na ul. Wolności.  

W tym momencie osoba z publiczności stwierdziła, że „padło pytanie o śmieci a nie 

usłyszałem odpowiedzi”. Osoba ta została pouczona przez przewodniczącego Rady Gminy, że 

w tym punkcie porządku obrad pytania mogą zadawać jedynie radni i sołtysi.  

 

Jako ostatnia, informacji z prac Komisji udzieliła przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Janina Wantulok. Komisja Rewizyjna w październiku obradowała dwa razy. 

Na pierwszym posiedzeniu 16.10.2013 r. skontrolowano kosztorys modernizacji świetlicy 

gminnej w Lesznej Górnej.  

Komisja zapoznała się następującymi dokumentami: 

 kosztorysem inwestorskim na modernizację świetlicy 

 kosztorysem ofertowym na modernizację świetlicy 

 protokołem postępowania w trybie przetargu nieograniczonego.  

Po kontroli w/w dokumentów Komisja stwierdziła, że ilości przedmiarowe robót 

w kosztorysie inwestorskim i ofertowym są zgodne i nie budzą żadnych zastrzeżeń – taki 

zapis został przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 

Na posiedzeniu obecny był inspektora ds. zamówień publicznych Zbigniew Kohut. 

Odpowiadał on na bieżąco na pytania członków Komisji i wyjaśnił, że przetarg na 

modernizację świetlicy został unieważniony ponieważ ważność wniesionego wadium była 

krótsza niż okres związania ofertą, co było niezgodne z zapisami specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia.  

W trakcie dyskusji członkowie Komisji uznali, że po unieważnieniu przetargu urząd powinien 

był ogłosić przetarg po raz drugi.  
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Członkowie Komisji stwierdzili także, że remont świetlicy jest konieczny i sformułowali 

wniosek by w budżecie na 2014 uwzględnić środki na wykonanie koniecznego, częściowego 

remontu budynku świetlicy w Lesznej Górnej. 

Następnie w tematyce bieżącej sformułowano wnioski: 

 wniosek o przygotowanie i przedstawienie na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 

24.10.2013 szczegółowej analizy kosztów poniesionych do tej pory za wywóz 

odpadów komunalnych – w uwzględnieniem kosztów administracyjnych 

 o przeniesienie w planie pracy Komisji kontroli działalności i realizacja budżetu 

Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Goleszów na listopad 

Na drugim posiedzeniu 24.10.2013 r. skontrolowano dokumentację przetargową przetargu 

dotyczącego odbioru, transportu i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu gminy 

Goleszów. Komisja nie stwierdziła żadnych uchybień w przedłożonej dokumentacji. Komisja 

uznała, że przetarg został przeprowadzony zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa.  

Na posiedzeniu Komisji obecna była inspektor Danuta Tomiczek, która zrealizowała wniosek 

z pierwszego posiedzenia Komisji i przedstawiła analizę kosztów poniesionych do tej pory za 

wywóz odpadów komunalnych. Inspektor odpowiadała na pytania dotyczące wydanych kwot 

czy liczby deklaracji. Na dzień sporządzenia specyfikacji w gminie zameldowanych było 

12642 osoby i założono, że przybędzie 400 nowych osób. Z zebranych do tej pory deklaracji 

liczba osób to 11560.  

Inspektor zwróciła też uwagę na fakt, że punkt PSZOK w Ogrodzonej dla mieszkańców 

Gminy Goleszów jest bezpłatny, a rzetelne wyliczenie wszystkich kosztów będzie możliwe 

po kolejnych 2 miesiącach, ponieważ do kosztów pierwszych dwóch miesięcy wchodzą 

koszty rozruchu systemu.  

Najwięcej dyskusji wywołał fakt, iż przetarg i zamówienie opiewały na 7200 ton odpadów. 

Przyjmując, że średnia ilość śmieci na jednego mieszkańca wynikająca z planu 

gospodarowania odpadami dla województwa śląskiego na 2014 rok wynosi 350 kg na 

1 mieszkańca, zamówienie powinno opiewać na 6120 ton.  

 

W tym momencie ponownie głos zabrała ta sama osoba z miejsc dla publiczności prosząc 

o podanie liczby wywiezionych do tej pory ton odpadów. Ponownie została ona pouczona 

przez przewodniczącego Rady Gminy, iż zgodnie ze statutem uczestniczy sesji niebędący 
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radnymi czy sołtysami muszą przed sesją uzgodnić z przewodniczącym rady moment, 

w którym będą mogli zabrać głos, a tego pan zbierający teraz głos nie uczynił.  

Kolejno sekretarz gmin Bogusława Podżorska poprosiła osobę z publiczności o podanie 

imienia i nazwiska oraz tego czy jest on mieszkańcem gminy Goleszów.  

Osoba ta przedstawiła się jako Krzysztof Toki Tokarek zaznaczając, że nazwisko to 

Tokarek. Pan Krzysztof Tokarek poinformował, że jest mieszkańcem gminy Goleszów 

zameldowanym na terenie innej gminy. Wówczas sekretarz uznała, że pan Tokarek narusza 

tym prawo.  

Ponownie głos zabrał pan Krzysztof Tokarek twierdząc, że prosił przewodniczącego Rady 

Gminy o udzielenie mu głosu, jednakże przewodniczący uznał, „że tego nie widzi”. 

 

Po zakończonej dyskusji przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poddał pod 

głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie przeniesienia w planie pracy Komisji 

kontroli działalności i realizacja budżetu Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy 

Goleszów na listopad. 

Wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

 

Ad.6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar  poinformował o następujących sprawach: 

 28.09. Dziecięco-Młodzieżowy Zespół Pieśni i Tańca „Goleszów” obchodził jubileusz 

20 lecia powstania, 

 28.09. odbył się Jesienny Turniej Piłki Siatkowej, 

 20.10. chór „Gloria” przy parafii rzymsko-katolickiej w Goleszowie obchodził święto 

90 lecia swojego powstania, 

 26.10. odbył się koncert chóru męskiego „Cantus” z okazji 35 lecia istnienia chóru, 

 26.10. 50 lecie powstania obchodziło Koło Gospodyń Wiejskich w Kozakowicach, 

 zorganizowany został VI Międzynarodowy Turniej Szachowy Mokate Open, 

 140 lecie powstania obchodził Bank Spółdzielczy w Cieszynie. 
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Kolejno przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że: 

 udzielił pisemnej odpowiedzi na pisma dostarczone na poprzedniej sesji wszystkim 

radnym w sprawie podatków w gminie Goleszów – każdy z radnych otrzymał 

kserokopię odpowiedzi, 

 na strzelnicy myśliwskiej Hubertus odbyły się zawody strzeleckie o puchar 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad.7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminy Goleszów. 

Radni otrzymali pisemną informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Goleszów – załącznik nr 3 do protokołu. Informacja ta została przyjęta bez uwag na 

posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję na temat informacji, 

a wobec braku głosów w dyskusji uznał, ż informacja ta została przyjęta przez aklamację. 

 

Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych. 

W okresie pomiędzy sesjami interpelację złożył radny Paweł Górniak – kopia stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Nikt z radnych nie wniósł żadnego zapytania. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Dziś, tuż przed sesją, odpowiedź na swoją ostatnią interpelację otrzymał radny Piotr Nowak 

– kopia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Odpowiedź na interpelację radnego Pawła Górniaka została wysłana do niego pocztą. 

 

Ad.10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją.  

10.1. zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok - 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  



Protokół nr XXXII/13 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej 30 października 2013 r.  strona 11 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.60.2013 w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2014 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

10.2. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2014 roku -projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, w której radny Artur 

Więcław złożył wniosek o obniżenie wynagrodzenia za udział w pracach Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w następujący sposób: 

 Propozycja zmiany nr 1: Przewodniczącemu za organizowanie prac Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przysługuje  zryczałtowane 

wynagrodzenie miesięczne brutto w wysokości 25% a nie 50% minimalnego 

wynagrodzenia ustalonego na 2014 rok. 

 Propozycja zmiany nr 2: Sekretarzowi za prowadzenie spraw administracyjno 

biurowych Komisji przysługuje zryczałtowane wynagrodzenie miesięczne brutto 

w wysokości 15% a nie 30% minimalnego wynagrodzenia ustalonego na 2014 rok.  

 Propozycja zmiany nr 3: Członkom Komisji za pracę w Komisji przysługuje 

zryczałtowane wynagrodzenie miesięczne brutto w wysokości 8% a nie 15% 

minimalnego wynagrodzenia ustalonego na 2014 rok. 

Nikt z radnych nie zgłosił innych propozycji zmian. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie każdą z propozycji. 

 Propozycja zmiany nr 1 – przyjęta 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”. 

 Propozycja zmiany nr 2 – przyjęta 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”. 

 Propozycja zmiany nr 3 – przyjęta 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”. 
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Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt wraz ze zmianami. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.61.2013 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2014 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

10.3. określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami – projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa pod warunkiem zmiany polegającej na zmianie zapisu §1 

ust. 2. Komisja proponuje by opłatę uiszczać do 15 dnia każdego miesiąca a nie do 10 – 

opinia ta stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Propozycja wprowadzenia takiej zmiany została w tym momencie poddana pod głosowanie. 

Zmiana została wprowadzona 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.62.2013 w sprawie określenia częstotliwości, terminu i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 4 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

10.4. określenia stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok – projekt uchwały został 

przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji. Komisja przyjęła stawki 

zaproponowane przez Wójta Gminy – opinia ta stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
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Uchwała nr 0007.63.2013 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2014 

rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

10.5. podatku od środków transportowych na 2014 rok - projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska poinformowała, że w czasie trwania 

konsultacji społecznych nie wniesiono żadnych uwag do omawianego projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.64.2013 w sprawie podatku od środków transportowych na 2014 rok 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

10.6. określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru - projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska 

poinformowała, że w czasie trwania konsultacji społecznych nie wniesiono żadnych uwag do 

omawianego projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Radny Karol Lipowczan stwierdził, że skoro opłatę targową mają pobierać inkasenci, to 

rada powinna podjąć także uchwałę o ich powołaniu. 
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Odpowiadając na ten głos przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka uznał, że 

uchwała o opłacie skarbowej wejdzie w życie 1 stycznia 2014 i do tego czasu rada ma czas by 

powołać inkasentów. 

Sołtys Karol Szostok zapytał w jaki sposób pobierać opłaty jeżeli jeden sprzedający posiada 

kilka straganów? 

Wówczas przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zaproponował zmianę 

w projekcie polegającą na zmianie zapisy §1 pkt 1 z „własnych stolików przenośnych lub 

innych urządzeń” na „z własnego stolika lub innego urządzenia”. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru 

wraz z zaproponowaną zmianą. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.65.2013 w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz 

sposobu jej poboru została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

10.7. udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała na realizację projektu pn.: 

"Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/Plan Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych celem wzmocnienia Współpracy  między JST koniecznych do 

realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym" - projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu. Z treścią projektu zapoznał zebranych zastępca wójta Tomasz Jaszowski 

– pisemne uzasadnienie projektu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.66.2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała 

na realizację projektu pn.: "Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa 

Śląskiego/Plan Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych celem wzmocnienia Współpracy  
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między JST koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym" 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 2 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

10.8. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2013-2023 - projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.67.2013 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Goleszów na lata 2013-2023 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

10.9. zmian budżetu Gminy na 2013 rok - projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.68.2013 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2013 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad.11. Wolne wnioski. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Radny Dariusz Orawiec zwrócił się do radnego powiatowego Jarosława Bodaka z pytaniem 

dotyczącym sposobu wykończenia remontu rowu na ul. Wolności w Goleszowie. Następnie 

zapytał czy rozpocznie się budowa kanalizacji w Goleszowie oraz poddał pod wątpliwość 

zasadność funkcjonowania gminnej służby drogowej.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował radnego, że kwestia budowy kanalizacji 

w Goleszowie była tematem dyskusji na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

Radny Karol Sojka przypomniał, że na ostatniej sesji złożył wniosek w sprawie 

zorganizowania spotkania z przedstawicielami starostwa w sprawie złego stanu pobocza dla 

pieszych w Bażanowicach. Spotkanie takie nie zostało zorganizowane dlatego też radny 

złożył wniosek w tej sprawie na piśmie – kopia pisma stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Kolejno do radnego powiatowego Jarosława Bodaka zwrócili się: 

- radny Bogusław Konecki poprosił o poprawę poboczy wzdłuż drogi powiatowej 

w Cisownicy w okolicach bloków, 

- sołtys Jan Poloczek stwierdził, że po wykopaniu rowu wzdłuż ul. Grabowej został on 

zasypany liśćmi, a to stanowi zagrożenie dla kierowców, ponieważ nie można stwierdzić 

gdzie kończy się droga. Sołtys uważa, że powiat powinien  ustawić tam słupki odblaskowe. 

Do powyższych wypowiedzi w następujący sposób odniósł się radny powiatowy Jarosław 

Bodak: 

- remont rowu przy ul. Wolności nie został jeszcze dokończony. Z oceną inwestycji należy 

poczekać do jej całkowitego zakończenia, 

- radny interweniował już w sprawie poboczy w Cisownicy. Pobocza będą na bieżącą 

uzupełniane, 

- sprawa słupków przy ul. Grabowej zostanie przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg.  

Pan Krzysztof Tokarek stwierdził, iż jego zdaniem, zgodnie z matematycznymi 

wyliczeniami obniżeniu powinna ulec stawka za wywóz odpadów. Dodał także, że dziwi go 

fakt zmiany terminu płatności, ponieważ pociągnie to za sobą konieczność wysłania do 

mieszkańców nowych deklaracji.  
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Na ten głos odpowiedziała sekretarz gminy Bogusława Podżorska informując, że stawka to 

nie tylko opłata za odbiór odpadów ale cały system  - w tym PSZOK, administracja, 

zaległości. System ten musi się samofinansować. Żeby dobrze poznać faktyczne koszty 

system musi działać na dotychczasowych zasadach jeszcze do końca roku, wówczas będzie 

można przeanalizować wysokość stawki. Dodała też, że w związku ze zmianą częstotliwości 

wnoszenia opłat nie ma obowiązku wysyłania mieszkańcom nowych deklaracji.  

Jako ostatni w tym punkcie porządku obrad głos zabrał sołtys Jan Polok. Zawnioskował on 

o powrót do tematu stworzenia regulaminu  zamieszczania plakatów i innych materiałów na 

gminnych tablicach ogłoszeń.  

 

W tym momencie w Sali posiedzeń wyszli radni Dariusz Orawiec oraz Krzysztof Kohut. Od tej pory w sesji 

uczestniczy 13 radnych. 

 

Ad.12. Informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka podał propozycję dat posiedzeń komisji: 

- 18.11 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia  

- 19.11 – Komisja Rewizyjna  

- 20.11 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

- 26.11 – Komisja Finansów i Inwestycji 

- 27.11 – sesja. 

 

Ad.13. Zakończenie XXXII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Kazimierz 

Wisełka o godz. 1735 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXII sesję Rady 

Gminy Goleszów”. 

 

 

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  Aleksandra Duda 


